



EXPERIENCES MATTER

我们的经验 成就您的体验



8D6N KENYA GREAT WILDEBEEST MIGRATION (SKNB-EK) 8天6晚 肯尼亚马迁徙之旅

Valid from Apr 2024
有效期从 2024 年 4 月

CITIES: Nairobi, Amboseli National Park, Lake Naivasha, Lake Nakuru National Park, Masai Mara National Park,

城市: 内罗毕, 安博塞利国家公园, 纳瓦沙湖, 纳库鲁湖国家公园, 马赛马拉国家公园

Features:

- ✓ Visit 3 famous National Parks in East Africa - Amboseli National Park, Lake Nakuru National Park and Maasai Mara National Park
- ✓ Explore Crescent Island, the most beautiful parks in Kenya and is often called Naivasha's best-kept secret. Perfect for Wildlife Watching, Bird Enthusiasts, and all fans of the wilderness...
- ✓ Get a glimpse into Maasai culture, unique way of life and see first-hand some of their customs and practices.
- ✓ Witness the Great Wildebeest Migration in Masai Mara, One of Africa's Best Wildlife Parks!
- ✓ Lake Nakuru National Park is a paradise for bird-lovers and one of the best nature reserves in Kenya to see rhinos.

特色:

- ✓ 访问东非的 3 个著名国家公园 - 安博塞利国家公园、纳库鲁湖国家公园和马赛马拉国家公园。
- ✓ 探索弯月群岛, 肯尼亚最美丽的公园之一, 常常被称为奈瓦沙的最佳秘密。非常适合野生动物观察者、鸟类爱好者以及所有热爱荒野的人。
- ✓ 深入了解马赛文化, 独特的生活方式, 亲眼目睹一些他们的习俗和实践。
- ✓ 目睹马赛马拉的大型角马迁徙, 这是非洲最好的野生动物公园之一!
- ✓ 纳库鲁湖国家公园是鸟类爱好者的天堂, 也是肯尼亚最佳的自然保护区之一, 可以观赏犀牛。

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
1	Kuala Lumpur → Nairobi, Kenya (Via Dubai) 吉隆坡 → 内罗毕, 肯尼亚 (途径迪拜)	Meal Onboard D: Local 机上用餐 晚: 道地	Radisson Blu Hotel, Nairobi Upperhill - 5* or similar 拉迪森蓝酒店, 内罗毕上坡 - 5*或同级
2	Nairobi (215km) - 乘飞机 - Amboseli National Park ➤ Amboseli National Park ~ formerly Maasai Amboseli Game Reserve and "Home of the African Elephant". Crowned by Mount Kilimanjaro, Africa's highest peak, is one of Kenya's most popular parks and it is one of the best places in Africa to view large herds of elephants up close. ➤ Afternoon Game Tour ~ spotting varied wildlife includes giraffes, zebras, cheetahs, and hundreds of bird species.	B: Hotel L: Lodge D: Lodge	Oi Tukai Lodge Amboseli, Nairobi - 4* or similar

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	<p>内罗毕 (215 公里) - 🚗 - 安博塞利国家公园</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 安博塞利国家公园 ~ 曾称为马赛安博塞利野生动物保护区, 被誉为“非洲象的家园”。安博塞利国家公园坐落在非洲最高峰乞力马扎罗山的映衬下, 是肯尼亚最受欢迎的公园之一, 也是非洲观赏大象群的最佳地点之一。 ➤ 下午猎游活动 ~ 观赏各种野生动物, 包括长颈鹿、斑马、猎豹, 以及数百种鸟类。 	<p>早: 酒店 午: 小屋 晚: 小屋</p>	<p>奥图凯狩猎小屋, 安博塞利, 内罗毕 - 4*或同级</p>
3	<p>Amboseli National Park (305km) - 🚗 - Lake Naivasha</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ Crescent Islands (boat ride included) ~ gives visitors access to the entire Island and the opportunity to explore its diverse wildlife (including zebras, giraffes, and Wildebeest) and scenery. <p>安博塞利国家公园 (305 公里) - 🚗 - 纳瓦沙湖</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 弯曲群岛 (含船游) ~ 为游客提供进入整个岛屿的机会, 探索丰富多样的野生动植物 (包括斑马、长颈鹿和角马) 以及风景。 	<p>B: Lodge L: Lodge D: Lodge</p> <p>早: 小屋 午: 小屋 晚: 小屋</p>	<p>Lake Naivasha Sopa Resort, Naivasha - 3* or similar</p> <p>奈瓦沙索帕湖山度假屋, 纳瓦沙湖 - 3*或同级</p>
4	<p>Lake Naivasha (228km) - 🚗 - Maasai Mara National Park</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ The Maasai Village ~ a chance to interact with the Maasai and get a glimpse into their culture, unique way of life and see first-hand some of their customs and practices. Exploring the Mara! The never- ending showcase, filled with gazelles and lions, hippos and topics, towers of giraffe and 450 bird species. (Afternoon Game Tour) <p>纳瓦沙湖 (228 公里) - 🚗 - 马赛马拉国家公园</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 马赛村 ~ 有机会与马赛人互动, 一窥他们的文化、独特的生活方式, 亲眼目睹一些他们的习俗和实践。马赛村有着羚羊和狮子、河马和托皮、高大的长颈鹿和 450 种鸟类。(下午猎游活动) 	<p>B: Lodge L: Lodge D: Lodge</p> <p>早: 小屋 午: 小屋 晚: 小屋</p>	<p>Mara Sopa Lodge, Masai Mara - 4* or similar</p> <p>马赛索帕小屋, 马赛马拉 - 4*或同级</p>
5	<p>Masai Mara National Park</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ Maasai Mara National Reserve (Full Day Game Tour) ~ is a photographer's and naturalist's paradise, with abundant elephant, buffalo, giraffe, lion, and cheetah alongside the migratory wildebeest. It is one of the best destinations in the world to spot wildlife. <p>马赛马拉国家公园</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 马塞马拉国家保护区 (全天猎游活动) ~ 是摄影师和自然主义者的天堂, 以丰富的野生动物而闻名, 包括大象、水牛、长颈鹿、狮子和猎豹。它被誉为全球最佳野生动物观赏目的地之一。在保护区进行的全天游览提供了观赏壮观的年度角马迁徙、多样化的风景和各种鸟类的机会。 	<p>B: Lodge L: Picnic Box Lunch D: Lodge</p> <p>早: 小屋 午: 野餐盒午餐 晚: 小屋</p>	<p>Mara Sopa Lodge, Masai Mara - 4* or similar</p> <p>马赛索帕小屋, 马赛马拉 - 4*或同级</p>

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
6	<p>Masai Mara National Park (265km) - 乘飞机 - Lake Nakuru National Park</p> <p>➤ Lake Nakuru National Park ~ the park most famous for the colonies of flamingos that live on the shores of the park's Lake Nakuru, one of only three in the country and one of the most visited game parks in Kenya. Primarily known for its many species of birds, including vast numbers of pink flamingos, Lake Nakuru also has waterbucks, impalas, and hippopotamuses. (Afternoon Game Tour)</p> <p>马赛马拉 (265 公里) - 乘飞机 - 纳库鲁湖</p> <p>➤ 纳库鲁湖国家公园 ~ 该公园最为著名的是栖息在纳库鲁湖湖岸的火烈鸟群。这是全国仅有的三个湖之一，也是肯尼亚最受欢迎的野生动物公园之一。纳库鲁湖主要以其众多种类的鸟类而闻名，包括大量的粉红火烈鸟，同时还有水羚羊、黑斑羚和河马。(下午猎游活动)</p>	<p>B: Lodge L: Lodge D: Lodge</p> <p>早：小屋 午：小屋 晚：小屋</p>	<p>Lake Nakuru Sopa Lodge, Nakuru - 4* or similar</p> <p>纳库鲁湖沙索山林小屋，纳库鲁湖 - 4*或同级</p>
7	<p>Lake Nakuru National Park (155km) - 乘飞机 - Nairobi → Kuala Lumpur (Via Dubai)</p> <p>➤ The Giraffe Centre ~ is in Lang'ata, approximately 20 kilometres from the centre of Nairobi, Kenya. It was established to protect the vulnerable giraffe, that is found only in the grasslands of East Africa.</p> <p>➤ City Tour of Nairobi to view the local shopping centers, the Maasai Market, Parliament Buildings, Kenyatta International Conference Center (KICC), Railway Museum, Snake Park and the National Museum.</p> <p>纳库鲁湖 (155 公里) - 乘飞机 - 内罗毕 → 吉隆坡 (途径迪拜)</p> <p>➤ 长颈鹿中心 ~ 位于肯尼亚内罗毕市中心约 20 公里处的朗加塔。它成立的目的是保护仅分布在东非草原地区的易受威胁的长颈鹿。</p> <p>➤ 内罗毕市区 ~ 观看马赛市场、国会大厦、肯雅塔国际会议中心、铁路博物馆、蛇公园和国家博物馆。</p>	<p>B: Lodge L: Local – Game Meat Meal Onboard</p> <p>早：小屋 午：道地 – 野味 机上用餐</p>	
8	<p>Arrive at Kuala Lumpur</p> <p>抵达吉隆坡</p>		

Other Information:

- 1 Seasonality: Spring (Mar - May) / Summer (Jun - Aug) / Autumn (Sep - Nov) / Winter (Dec - Feb)
- 2 Currency: Kenyan Shilling (KES)
- 3 Optional Tour: Maasai Mara Game Reserve Hot-Air Ballon Safari @ USD480 per person.
- 4 Tour commentary will be conducted in English with simple Mandarin or Cantonese translation by Tour Manager from Parlo Tours.
- 5 All pictures shown are for illustration purposes only, actual may varies.
- 6 The itinerary is subject to availability, and Parlo Tours may charge additional fees if needed during the tour. Parlo Tours can modify the sequence, amend or cancel hotel accommodations, meals, and sightseeing activities in the itinerary due to unforeseen circumstances, such as peak periods, trade fairs, major events, or force majeure.
- 7
- 8 Parlo Tours is not responsible for extra expenses incurred by individuals due to transportation delays, changes, illness, adverse weather conditions, or force majeure. Participants in tour do so at their own risk.
- 9 Parlo Tours is not liable for omissions or errors in printing or presentation, whether in the itinerary, brochures, or other media. Parlo Tours reserves the right to correct such errors as needed.
- 10 Kindly refer to Parlo Tours Sdn Bhd's terms & conditions and company policy for full details.

其他讯息:

- 1 季节: 春季 (三 - 五月) / 夏季 (六 - 八月) / 秋季 (九 - 十一月) / 冬季 (十二 - 二月)
- 2 货币: 肯尼亚先令 (KES)
- 3 自费项目: 马塞马拉保护区热气球之旅 @ 480 美金/人。
- 4 行程将由 Parlo Tours 的导游经理用英语进行讲解, 并理提供简单的中文或粤语翻译。
- 5 所有图片仅供参考, 实际可能有所不同。
- 6 行程安排严格以可用性为准, Parlo Tours 在旅行规划或进行的过程中如有需要, 可能会收取额外费用。
- 7 Parlo Tours 会根据不可预见的情况 (高峰期、贸易展览会、重大活动或不可抗力活动) 修改行程顺序、更改或取消酒店住宿、用餐和观光活动。
- 8 Parlo Tours 不对个人因交通延误、更改、疾病、恶劣天气条件或不可抗力活动而产生的额外费用负责, 参加旅行的人需要自行承担风险。
- 9 Parlo Tours 不对行程、宣传册或其他媒体中的遗漏或错误承担责任。Parlo Tours 保留根据需要更正此类错误的权利。
- 10 请详细阅读 Parlo Tours Sdn Bhd 的条款和公司政策。

Operated by



PARLO TOURS SDN. BHD. 壩羅旅遊社有限公司

197501002374 (24106-H) KPLQ218 (outbound)

Wisma Parlo, No. 72, Jalan Kampong Attap, 50460 Kuala Lumpur, Malaysia. Email: outbound@parlotours.com.my Website: www.parlotours.com.my

Kuala Lumpur 603-2726 6088 / 603-2274 7877 | Ipoh 605-255 9566